
 
  

  
 

 
Datum : Woensdag 4 juni 2025 
Onderwerp : Gesprek en afspraken klankbordgroep AZC 

 
Inleiding 
Op 26 mei 2025 heeft wethouder Staal een gesprek gevoerd met een aantal leden van de 
klankbordgroep AZC. In dat gesprek heeft de wethouder een korte toelichting gegeven op het proces 
met betrekking tot het raadsvoorstel. De klankbordgroep heeft een reactie gegeven op dit voorstel. 
Er is een aantal afspraken gemaakt over de te nemen maatregelen waar de gemeente de komende 
tijd, samen met omwonenden mee aan de slag gaat, indien de raad besluit om een nieuwe 
overeenkomst met het COA af te sluiten. 
 
Afspraken 
De volgende afspraken zijn gemaakt: 
 
De gemeente stelt een projectgroep in die samen met de leden van de klankbordgroep en eventueel 
een bredere vertegenwoordiging uit de buurt met onderstaande zorg- en overlastpunten uit de buurt 
aan de slag gaat: 

1. Plaatsen van extra prullenbakken (samen kijken waar); 
2. Aangeven van andere looproutes (samen kijken hoe dan en waarlangs). De 

klankbordgroep ziet het liefst een loop/fietsroute aan de andere zijde van de Europaweg. 
Hiervoor hoeft volgens hen maar een klein stuk fietspad doorgetrokken te worden. Dit is 
de snelste en kortste route van het station en centrum naar het AZC; 

3. Verbeteren van verkeersveiligheid in de omgeving; 
4. Fysiek onmogelijk maken van ‘sluiproute’ door de struiken (wat kan en wat is effectief); 
5. Verbeteren van groenstrook langs de Europaweg (afstemming over snoeien en 

dergelijke). Suggestie van de klankbordgroep is om deze twee punten samen te voegen 
en langs de Europaweg een strook grond te verhogen en daarop groen te planten; 

6. Verbetering van openbare verlichting; 
7. Een brede ambtelijke betrokkenheid (bijvoorbeeld ook van verkeerskundige) met een 

praktische aanpak; 
8. Direct aanspreekpunt binnen de gemeente om zaken op te pakken. 


